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Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 06.07.2022 

 

Prítomní členovia: p. Bc. Mária Machová, p. Ing. Mgr. Juraj Štilicha p. Mgr. Ľubomír Vavruš, 

p. Dr. Jozef Hrubo 

Ospravedlnení: : p. Eva Struhárová, p. MUDr. Šimon Žďárský 

 

Rokovanie viedla p. Bc. Mária Machová, poslankyňa a členka komisie, v zastúpení 

predsedníčky komisie. 

 

 

Program podľa pozvánky: 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Zaradenie uchádzačov do evidencie o prenájom nájomného bytu 

 

3. Rôzne 

                                                               

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu 

 

Zasadnutie komisie viedla pani Bc. Mária Machová, v zastúpení predsedníčky komisie 

pani Evy Struhárovej. V úvode privítala prítomných na zasadnutí a oboznámila ich 

s programom komisie. Vyhlásila zasadnutie komisie za uznášaniaschopné.  

 

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila program zasadnutia ako celok: 

 

Za: 4                  Proti: 0                 Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu č. 2: Zaradenie uchádzačov do evidencie o prenájom nájomného bytu 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Šusteková 

 

Žiadateľka: Markovičová Veronika - má záujem o 1-izbový byt na ul. Východná alebo 

Veľkomoravská. Vzhľadom k tomu, že táto žiadateľka už bola nájomcom bytu vo vlastníctve 

mesta v ktorom riadne neplatila nájomné, je potrebné, aby komisia rozhodla, či bude táto 

žiadosť zaradená do evidencie uchádzačov o byt.  
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UZNESENIE č. 102 

 

Komisia sociálnych vecí a verejného poriadku MsZ v Trenčíne počtom hlasov 4 za,  

zo 4 prítomných členov komisie neschvaľuje zaradiť žiadosť Veroniky Markovičovej 

o prenájom nájomného bytu do evidencie uchádzačov o prenájom nájomného bytu.   

 

 

K bodu č. 3: Rôzne 

 

1. 

Požiadavka:  

 

Dr. Hrubo, odborník, člen KSV a VP: žiada, aby príslušníci Mestskej polície v Trenčíne 

vykonávali vo zvýšenej miere kontroly dodržiavania pravidiel cestnej premávky a rýchlosti 

elektrických kolobežkárov v meste Trenčín. 

 

 

2. 

Ing. Prekopová: informovala prítomných, že NDC a nocľaháreň boli z dôvodu plánovanej 

rekonštrukcie presťahované z ul. M. Nešpora na ul. Žabinská v Trenčíne. Budova na ul.                

M. Nešpora bola vyprataná a čakajú na prevzatie stavby firmou, ktorá vyhrala verejné 

obstarávanie.  

 

 

3. 

Mgr. Barinec: informoval prítomných, že v NDC a nocľahárni ich navštívili evaluátorky 

z implementačnej agentúry ministerstva a pýtali sa ich na názor za mesto, nakoľko bude zákon 

o krízovej intervencii, ako vnímajú financovanie týchto zariadení a soc. služieb, ktoré poskytujú 

a čo by bolo najlepšie. Z debaty vyplynulo, že zariadenia tohto typu by mal podporovať štát 

najmä tam, kde túto soc. službu finančne nepodporuje mesto. Mesto Trenčín sa stará aj o ľudí 

bez domova z okolitých miest a obcí, kde obec al. mesto na tieto služby finančne neprispieva.  

 

PhDr. Čech: reagoval, že najmä prevádzka NDC, ale aj nocľahárne na ul. M. Nešpora sú 

financované z rozpočtu mesta Trenčín a samozrejme za mesto sme zato, aby boli tieto druhy 

soc. služieb krízovej intervencie finančne podporované štátom. Štát poskytuje príspevok na 

jedno miesto na mesiac v nocľahárni, ale to samozrejme nepokryje všetky výdavky. V prípade, 

že to bude možné, bude podaná žiadosť o poskytnutie finančného príspevku aj na prevádzku 

NDC. 

 

Mgr. Barinec: V prípade, že tieto soc. služby poskytuje nejaké občianske združenie, musí 

krvopotne zháňať finančné prostriedky nato, aby fungovalo. Keď tam nie je vložený štát alebo 

nejaký subjekt, ktorý by to zastrešoval, je tam veľký problém a služby často končia, nakoľko 

obec tieto služby nedokáže finančne udržať. Mesto Trenčín je v tejto oblasti zaangažované až 

výnimočne dobre.  

 

 

4. 

Ing. Prekopová: informovala, že na nasledujúce zasadnutie komisie pripraví návrh na úpravu 

poplatkov v mestských zariadeniach soc. služieb (ZOS, ZpS), nakoľko veľmi stúpli náklady na 
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energie: o 100 tis. € elektrika, o 25 – 30 tis. € teplo a o 5 tis. € plyn. Účinnosť návrhu bude až 

od 01.01.2023. 

 

 

5. 

PhDr. Čech: informoval, že útvar soc. vecí vypláca príspevky za ubytovanie UA odídencov. 

Má to stúpajúci charakter. Za mesiac marec 109, apríl 126, máj 137 oprávnených žiadateľov, 

ktorí vo svojich nehnuteľnostiach ubytovávajú odídencov. Niektorí majú podaných každý 

mesiac viac žiadostí o príspevok, nakoľko vlastnia viac nehnuteľností, v ktorých majú 

odídencov. Telefónna linka určená na pomoc pre UA odídencov už nie je taká vyťažená, ľudia 

už nevolajú v takej veľkej miere so žiadosťou o pomoc ako v mesiaci marec. Jednotlivo sa 

stáva, že sa ozvú UA odídenci so žiadosťou o pomoc, ale už aj vďaka spoločnosti Marius 

Pedersen, a.s., ktorá podporila finančným darom pomoc ľuďom z Ukrajiny, ktorí utiekli pred 

vojnovým konfliktom, bola prijatá pani Dana Vániová, ktorá sa venuje pomoci týmto ľuďom – 

materiálna pomoc, poradenstvo, pomoc s hľadaním zamestnania, ubytovania, zdravotnej 

starostlivosti, ale vykonávajú aj voľnočasové aktivity pre deti. Pomoc realizujú v KC Aktivity.  

 

Bc. Machová: uviedla, že v Centre pre rodinu v Trenčíne už ukončili kurzy slovenského 

jazyka. 5 ľudia prišli, že by mali ešte záujem. Keď sa nazbiera väčší počet ľudí, možno ešte 

kurz spustia. Ľudia ich kontaktujú ohľadne letných táborov pre deti, ale majú už plné kapacity, 

smerujú ich na KC Aktivity, ktoré taktiež tábory pre deti realizuje. 

 

 

8. 

Mgr. Barinec: poprosil, aby nový terénny pracovník z radov mestskej polície informoval ľudí 

bez domova o presťahovaní NDC a nocľahárne na ulicu Žabinská, nakoľko si všimol, že také 

väčšie skupiny chodia a blúdia po meste.  

 

PhDr. Čech: posunie túto informáciu novému terénnemu pracovníkovi a taktiež na mestskú 

políciu. 

 

 

Záver 

 

Na záver pani Bc. Machová v zastúpení predsedníčky komisie, poďakovala 

prítomným za účasť a ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

 

 

 

        Bc. Mária Machová v.r. 

        v zastúpení predsedníčky komisie 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

                dňa 15.07.2022 


